
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till regionstyrelsens ordförande Mikael 

Johansson (M) angående nytt lasarett i Växjö 
 
29 maj 2019 beslutade regionfullmäktige att ett nytt sjukhus ska byggas i Växjö för att 
ersätta nuvarande. 
 

I beslutet fick vi socialdemokrater igenom flera yrkanden, varav några:  

 
1. ”Regiondirektören får i uppdrag att med hänsyn till Region Kronobergs ekonomi ta fram 

en utredning om hur nuvarande lasarettsområde kan förvaltas eller avyttras.” 
 

2. ”Region Kronoberg skyndsamt ska ingå en avsiktsförklaring med Växjö kommun 
angående att säkra tillgång till mark i Räppe.” 

 
3. ”Region Kronoberg skyndsamt ska ingå en avsiktsförklaring med Växjö kommun och 

Trafikverket angående infrastruktursatsningar med anledning av nybyggnationen.” 

  
Jag önskar skriftlig återkoppling för hur arbetet med att förverkliga ovanstående 

beslut fortskrider och när resultat kan väntas. 

 

Carl-Olof Bengtsson (S) 

Ledamot i regionfullmäktige 

 


